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李慧琼議員簡介了全國人大的權力和職能，以及她在十四屆全國人大二

次會議上的經歷。 李議員表示，與其他内地城市相比，香港人大代表團

和香港政協代表團的代表率較其他内地内地城市高，可見中央對香港的

重視。 她還分享了她對香港和内地緊密聯繫的願景。 她提及各種行動，

包括爭取香港會計執業在内地的認可、簡化香港人使用内地電子支付的

註冊程序以及香港與大灣區更好融合的各種機制。 會談在一個對大灣區

帶來日漸增長的機遇的信心下圓滿結束。
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21 May 2023

Speakers 講者：

第十四屆全國人民代表大會常務委員會委員及香港立法會
議員 李慧琼議員 GBS SBS JP

The Hon Starry LEE Wai-king GBS SBS JP

 My experience and vision as a member of the Standing 
Committee of National People’s Congress

Standing Committee Member, 14th National People’s 
Congress, PRC and Legislative Council Member, Hong 
Kong SAR

Highlights of speech
The Hon Starry LEE shared the power and function of the National People’s 
Congress (NPC) and her experience of the 2nd meeting of 14th NPC. Starry 
remarked that compared with other cities, the relatively high 
representation rates of Hong Kong at the Hong Kong People's Congress 
Delegation and Hong Kong Chinese People's Political Consultative 
Conference Delegation show the Central Government’s support of Hong 
Kong. She also shared her vision in connecting with Mainland China, 
including the recognition of Hong Kong accounting practitioners in 
Mainland China, easier registration by Hongkongers for payment 
gateways and various mechanisms integrating Hong Kong with Greater 
Bay Area (GBA) for the better. The talk concluded with con�dence in 
increasing GBA opportunities for Hongkongers.
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